
کمبود پزشک نه؛ کمبود عدالت آری
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی درگفت وگوی اختصاصی با »نسل فردا« مطرح کرد:

 افزایش پذیرش دانشــجوهای پزشــکی، 
هم چنــان درهاله ای از ابهام اســت. طرح 
دوفوریتــی که چنــدی پیش از ســوی 
نماینــدگان مجلس شــورای اســامی 
مطرح، اما با مخالفت های تند وشــدیدی 
از سوی مجامع پزشــکی از جمله وزارت 
بهداشت مواجه شــد. قراربود این موضوع 
درابتدای هفته ای که گذشت، برای بررسی 
دردستور مجلس قرارگیرد؛ اما بنا به تداخل 

موضوعات فعاً به تأخیر افتاده است.
آنچــه می خوانیــد گفت وگــوی مــا با 
»مسعودپزشــکیان« نائب رئیس مجلس 

شورای اسامی است، راجع به این طرح.
بررســی طــرح دوفوریتی   
افزایش دانشجویان پزشکی به 
کجارسید؟ نظرشــما دررابطه با این 

طرح چیست؟
ابتــدا بگویم که خودم هم بــا این طرح به 
شدت مخالفم؛ نظرم را به برادران هم گفتم. 
مشکل کشور ما این است که ما نمایندگان 
آمدیم با اصراردر هر محله و شهری دانشگاه 
راه انداختیم. الان در کشور دو هزار و 700 
دانشــگاه داریم! بروید از همین دانشگاه ها 
بپرسید تعداد نیروهایشان چقدر کم شده، 
جوانان  هم بیکار شدند. پول، وقت و سرمایه 
ما صرف شــد و به خاطر این که دانشگاه ها 
را زیاد کردیم،  آمدیم از هر راهی که شده 
هیئت علمی درســت کردیم! این ها بایی 

است که خود ما نمایندگان بر مردم و جامعه 
نازل ساختیم. هرکسی از راهی رسیده، شده 
است عضو هیئت علمی؛ چون دانشگاه ها 
زیاد بود هر کســی از راه رسید، کارشناس 
علمی و متخصص و فان و بهمان شد! الان 
این جوانان چکار می کنند؟ تکلیف شــان 
چیســت؟ کدام عقلی می آید آدم تربیت 
کند بعد هم بگوید: »برایت کار ندارم، برو«! 
جوان بیکارمان حق دارد به من و شــمای 
سیاســت مدار و قانون گــذار بگوید: تو که 
سیاست مدار بودی و به قول معروف عقل 
کل، اگر کار نبود چرا 7 ســال یا 10 سال 
عمر مــن را تلف کردی و حــالا می گویی 

کار نیست!
 مقصرکیست؟

مقصرما هســتیم کــه درمجلس 
نشســتیم و این با را ما برسر جوانان مان 
نازل کردیم. چه کســی این کار را کرد؟ ما 
که آمدیــم داد و و هــوار راه انداختیم که: 
دانشگاه می خواهیم و چه وچه می خواهیم. 
تازه راه به راه می رویم، افتخار می کنیم و پز 
می دهیم که روبان افتتاحیه فان دانشگاه را 
دربهمان شهر و دیار قیچی کردیم! نتیجه 
همه این بی فکری ها این است که با فوج فوج 
جوان بیکارمواجهیم. نتیجه اش افسردگی و 
خودکشی جوانان تحصیل کرده بیکارمان 

است.
به هرحال پیشنهاد این طرح از   
ســوی نمایندگان ارائه شده 
وجمعیت زیادی از مخالفان و موافقان 

آن دربین اقشار جامعه منتظر نتیجه 
این بررسی هستند

شخصاً مخالف پیاده سازی آن هستم. بروید 
با موافقانش صحبت کنیــد. معتقدم الان 
مشکل ما کمبود پزشــک نیست؛ مشکل 
ما این اســت که ایــن پزشــکان را به این 
راحتی هــا نمی توانیم بــه مناطق محروم 
بفرســتیم. خیلی از این بزرگانی که ادعا 
دارند کار و زندگیشان را آورده اند تهران، چرا 
نمی روند درهمان شهر و منطقه خودشان 
وظایف شــان را انجام دهند و روزهایی که 
درسازمان ذی ربط شان موظف هستند، به 

تهران بیایند؟ معلوم است برای این که همه 
دنبال زندگی راحت هستند. 

چرا عادل نیستیم؟ به جای این که »عدالت« 
را درمملکت مــان پیاده کنیــم، فقط زور 
می گوییم. چطورشد که خودمان به تهران 
می آییــم و می خواهیــم درجاهای خوب 
زندگی کنیم؛ بعد به یــک عده می گوییم 
تو برو درمنطقــه محروم خدمت کن؟! من 
تخصص بگیرم، تــوان پیداکنم آن وقت با 
این روندی که درســت کردند، چطوربروم 
درمنطقه محروم که نه آب دارد، نه برق، نه 
مدرسه و نه امکانات، مشغول شوم؟ چطور 

منِ متخصص بروم در آن منطقه محروم، اما 
فانی از همان مناطق بیاید برای خودش 
درتهــران و بهترین شــهرها کار و زندگی 
داشته باشد؟ این بی عدالتی و عدم تناسب 

را باید حل کرد.
 این طرح به صحن و تصویب 

می رسد؟
چــرا نمی رســد. ممکن اســت تصویب 
بشود و ممکن است نشــود. همه این ها به 
تصمیم مجلس برمی گــردد. باید منتظر 
 مانــد و دید چــه نتیجــه ای برایش رقم 

خواهد خورد.

معاون آموزش و پرورش:

 »آزمون ملی هوش« 
مورد تایید آموزش وپرورش 

نیست
ایرنا: پــس از اعــام ممنوعیــت برگزاری 
آزمون هایی چون »چرتکــه« و »کانگورو« در 
مدارس از سوی آموزش و پرورش، به علت تاکید 
صرف بر تقویت قوای ذهنی دانش آموزان به جای 
تربیت همه جانبه آن ها؛ معاون آموزش ابتدایی 
وزارت آموزش و پرورش، شرکت در آزمون هایی 
تحت عنوان »آزمون ملی هوش« را نیز مورد تأیید 
وزارت آموزش و پرورش ندانست و از خانواده ها 
خواست فرزندانشان را درگیر چنین آزمون هایی 
نکنند. رضوان حکیم زاده در پاســخ به پرسشی 
پیرامون آزمونی تحت عنوان آزمون ملی هوش 
که اخیراً در سه رده ســنی از پنج تا 80 سالگی 
از سوی مؤسســات خصوصی برگزار می شود و 
هدف آن تنها معرفی افراد باهوش بالاست اظهار 
کرد: تاکید می کنیم  که آزمون هایی از این قبیل 
مورد تأیید ما نیستند و ضرورتی ندارد کودکان 
را درگیر چنین مسابقات و آزمون هایی کنیم تا با 
همدیگر به رقابت پرداخته و در نهایت عددی را 
تحت عنوان نمره هوشی به آن ها اعام کنیم که 
از یک طرف مشخص نیست چه دستاوری دارد و 
آیا درست هست یا خیر؟ و از سوی دیگر اگر هم 
ضریب هوشی کودکی تشــخیص داده شد قرار 

است چه انتظاراتی از او ایجاد شود؟

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری تهران:

 ۲۰ درصد از جمعیت 
طبقه متوسط فقیر شده اند

باشگاه خبرنگاران: معاون فرهنگی و اجتماعی 
شــهرداری تهــران در گفت و گــوی صمیمی 
مدیران شهری با دست فروشــان ایستگاه امام 
خمینی )ره( اظهار کرد: موضوع فروشــندگان 
کم سرمایه یا دست فروشــان مورد توجه نظام 
اقتصادی است. محمدرضاجوادی یگانه  افزود: 
حفظ امنیت و تسهیل در رفت و آمد شهروندان 
از جمله وظایف شــهرداری اســت. وی با بیان 
این که وضعیت اقتصادی کشور مناسب نیست، 
گفت: ۲0 درصد از جمعیت طبقه متوسط، فقیر 
شده اند. جوادی یگانه، با اشاره به این که بسیاری 
از دست فروشان به انجام این کاری تمایلی ندارند، 
تصریح کرد: در این جلسه می توانیم به یک نقطه 
مشترک دســت یابیم تا هم منافع مالی مردم 
تأمین شــود و هم دست فروشان امنیت شغلی 

داشته باشند.

رئیس بنیاد شهید تهران خبر داد:

 تعبیه فضایی ویژه برای 
قبور والدین شهدا در آرامگاه ها

میزان: رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران تهران، 
از تعبیه فضایی ویژه برای قبور والدین شهدا در 
آرامگاه های سراسر کشور خبر داد. نادر نصیری 
اظهار کرد: در کشور بالغ بر 8۳0 هزار ایثارگر در 
سه بخش شهید، آزاده و جانباز داریم. وی با اشاره 
به تعداد نفرات جامعه ایثارگری در استان تهران 
افزود: در اســتان تهران بالغ بر 8۵ هزار پرونده 
ایثارگری داریم. او بیان کرد: در مقایسه با جامعه 
آماری کل کشــور، توفیق خدمت گذاری به 10 
درصد از ایثارگران کل کشور را داریم. نصیری، 
با بیان این که بالغ بر ۳0 هــزار ایثارگر میهمان 
در تهران داریم، افزود: ایثارگــران میهمان در 
تهران نزدیک ۵ درصد از ایثارگران کل کشور را 
تشکیل می دهند. وی افزود: برای ارائه خدمات 
به ایثارگران، ۴ مرکز مشــاوره فعــال داریم و 
ازمجموع 10 بیمارستان تخصصی روان پزشکی، 
۳ بیمارســتان در اســتان تهران قــرار دارد. او 
گفت: بزرگ ترین مجتمع فرهنگی، ورزشــی 
و توان بخشــی در منطقه زعفرانیــه تهران در 
 زمینی بالغ بر ۳۲ هزار متر مربع در حال احداث 

است.

معاون فرهنگی ودانشجویی وزارت  بهداشت:

حدود ۵۰ درصد خوابگاه های 
دانشجویی فرسوده اند

تسنیم: معاون فرهنگــی و دانشجویی وزارت 
بهداشــت، درمــان و آموزش پزشــکی گفت: 
نزدیک به ۵0 درصد از خوابگاه های دانشگاه های 
کشور فرسوده اند و اعتبار زیادی برای بازسازی 
ساختمان آن ها نیاز است. ســیما سادات لاری 
گفت: کمبودخوابگاه های دانشجویی و اسکان 
دانشــجویی یکــی از مهم تریــن دغدغه های 
دانشــگاه های علوم پزشکی کشــور محسوب 
می شود. وی اظهار داشت: ۲1 طرح عمرانی برای 
ساخت خوابگاه دانشجویی در ۲1 نقطه کشور 
در حال اجراســت که برای 18 طــرح آن هیچ 
 اقدامی نشــده و هم چنان منتظر تأمین اعتبار 

هستند. 
لاری عنوان کرد: با وجود کمبود اعتبارات برخی 
از دانشــگاه ها، به منظور رفع مشکات اسکان 
دانشــجویان، مکان هایی به صورت موقت برای 
راه اندازی خوابگاه اجاره شــده است. وی تاکید 
کرد: میانگین قیمت تأمین غذای دانشــجویی 
1۵0 هــزار ریال تــا 1۶0 هزار ریال اســت که 
دانشــجویان فقط 1۳ هزار ریال برای هر پرس 
غذا پرداخت می کنند و مابقی آن را دانشگاه باید 

تأمین کند.

کوتاه از جامعه
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جـامـعـه
Society7  مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 

 استان اصفهان مطرح کرد:

بهره برداری از ۶۶ پروژه 
آبخیزداری در هفته دولت

 

»پروژه هــای آبخیــزداری، ســال گذشــته 
به طورکامل در اســتان اصفهان اجرا شــد که 
بخشــی از آن ها در هفته منابع طبیعی ســال 
گذشته و حدود ۶۶ پروژه نیز امسال و به مناسبت 
هفته دولت به بهره برداری می رسد«. این گفته 
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
اصفهان است. محمدحسین شــاملی، با اشاره 
به جزئیات ایــن ۶۶ پروژه گفت: به مناســبت 
هفته دولت 1۶ پروژه در بخش آبخیزداری، ۳۳ 
پروژه کاداسترعرصه های منابع طبیعی، کمربند 
حفاظتی و تأمین سوخت فسیلی برای مناطق 
دارای پوشــش گیاهی و 17 پــروژه در بخش 
جنگل کاری، کشــت گیاهان دارویی و احداث 
آبشخور برای دامداران در تمام شهرستان های 
استان با حضور مسئولان استانی و شهرستانی 
افتتاح می شود. وی اذعان داشــت: همزمان با 
افتتاح پروژه های سال گذشته، ۹۲پروژه جدید 
نیز با اعتباری بالغ بر ۵۵میلیاردتومان در هفته 
دولت آغاز و در بخش هــای حوضه های آبخیز 
استان اجرا می شود و امیدواریم تا پایان امسال 
در هفته منابع طبیعی بخشی از این پروژه ها به 

بهره برداری برسد.
اولویت نخســت مــا حفاظت از 

عرصه های طبیعی است
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
اصفهان، بــا تاکید براین که الویت نخســت ما 
حفاظــت از عرصه های طبیعی اســت، افزود: 
حدود ۲۳ تیم گشت و مراقبت در سطح استان 
در عرصه های منابع طبیعی به کار گرفته شدند 
و به رغم این که افزایش پوشــش گیاهی امسال 
۳0درصد بیشــتر بوده؛ اما درمجموع شــش 
میلیون و ۳00 هزار هکتار مراتع استان، ۴1 فقره 
آتش سوزی به مساحت 180 هکتار وجودداشته 
است. وی با اشاره به این که میزان خسارات ناشی 
از آتش سوزی های امسال هنوز محاسبه نشده 
است، گفت: امسال آتش سوزی در مراتع نسبت 
به سال های گذشــته ۲0درصد افزایش داشت. 
شــاملی، علت افزایش آتش سوزی های امسال 
را گرم ترشدن هوا، ســهل انگاری گردشگران و 
دامداران و افزایش ۳0درصدی پوشش گیاهی 
نسبت به سال گذشــته عنوان کرد و ادامه داد: 
تیم های مراقبــت، آتش ســوزی ها را به خوبی 
کنترل کرده اند؛ زیرا می توانست رقمی بالاتر از 
این باشد، اما آتش سوزی های امسال متوسط بین 

۴.۵ هکتاربود که کنترل آتش سوزی انجام شد.
 55 میلیاردتومان برای برای توسعه 

طرح های آبخیزداری
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
اصفهان، با بیــان این که مجمــوع اراضی ملی 
در اســتان ۹.۵ میلیــون هکتار اســت، اظهار 
کرد: تثبیــت مالکیت دولت، حفاظــت، احیا، 
توســعه و بهره بــرداری از جنگل هــا، مراتع و 
حوضه های آبخیز وظیفه و رســالت اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری است؛ از همین رو امسال 
بارندگی های خوبی داشــتیم و پوشش گیاهی 
مراتع استان نسبت به ســال گذشته ۳0درصد 
افزایش یافته اســت که نویدبخش بهره برداری 
مطلوب تر دامــداران از عرصه های مرتعی برای 
تولید گوشــت بیشــتر و افزایش دام بیشتر در 
عرصه ها، براساس ظرفیت مراتع است تا بتوان 
سال هااز این عرصه اســتفاده کرد. وی با اشاره 
به این که از اردیبهشت  امسال، افزون بر ۹ هزار 
نفر از عشایر و دامداران در مناطق ییاقی استان 
مهاجرت کرده اند، افزود: بــا توجه به کنترل و 
حفاظتی که صورت گرفته این شــمار از عشایر 
تا پایان شهریور مراتع استان را به سمت مناطق 
جنوبی و گرمسیر کشور ترک خواهند کرد. وی 
ادامه داد: به دلیل مشــکاتی که در عرصه های 
طبیعی رخ می دهد و برای جلوگیری از خسارات 
ناشی از سیل، با نظر موافق مقام معظم رهبری از 
محل صندوق توسعه ملی برای توسعه طرح های 
آبخیزداری بودجه ای در نظر گرفته شد که سال 
گذشته ۲8 میلیارد تومان و امسال ۵۵ میلیارد 

تومان برای استان اصفهان تخصیص داده شد.
اختصاص ۱۲میلیاردتومان برای   

کنترل کانون های ریزگرد
شاملی، یاد آور شد: امســال اعتبارات صندوق 
توســعه ملی به صورت نقدی بوده است و اوراق 
خزانه نیست و حدود 1۲میلیارد تومان از محل 
اعتبارات صندوق توســعه ملی بــرای کنترل 
کانون های ریزگرد و نهال کاری در سال جاری 

تخصیص داده می شود.

گزارش

موضع وزیر بهداشت در قبال سواری های دیزلی افزایش »وام ضروری« بازنشسته های کشوری به ۷ میلیون تومان
مهر: سرپرست صندوق بازنشستگی کشوری اعام کرد: وام ضروری بازنشستگان در دوره جدید از ۵ به 7 میلیون تومان افزایش خواهد 
یافت. نعمت اله ایزدی، در مراسم روز خانواده و تکریم بازنشستگان که با حضور نمایندگان بازنشستگان کشوری، بازنشستگان برگزیده 
ملی و مدیران صندوق بازنشستگی کشوری در تهران برگزار شد، گفت: وام ضروری بازنشستگان با بودجه دو میلیارد و 800 میلیون تومان 
به ۴00 هزار نفر از متقاضیان واجد شرایط پرداخت می شود. وی  افزود: طی روزهای گذشته مذاکرات زیادی با بانک صادرات در ارتباط 
با پرداخت وام ضروری بازنشستگان تحت پوشش این صندوق انجام شده است. ایزدی، با تأکید بر این که سرپرستی صندوق بازنشستگی 
کشوری را برای مدتی کوتاه برعهده گرفته است، گفت: موجب افتخار است که »روز خانواده و تکریم بازنشستگان« در همین دوره کوتاه 

مسئولیت بنده قرار گرفته است؛ امیدواریم پس از این دوره، مدیر شایسته ای در صندوق مستقر شود.

ایسنا: پس از مطرح شدن مباحثی مبنی بر ورود خودروهای سواری دیزلی به چرخه حمل ونقل کشور از سوی تولید کنندگان خودرو، 
سازمان محیط زیست و دانشگاه های کشور مخالفت خود را برای ورود این خودروها به ناوگان حمل ونقل اعام کردند. پیش از این رئیس 
گروه سامت هوای مرکز سامت محیط و کار وزارت بهداشــت نیز طی مصاحبه ای با تشریح عوارض آلاینده های تولید شده توسط این 
خودروها، مخالفت این وزارت خانه  را برای ورود این خودروها به سیستم حمل ونقل شهری اعام کرد. وزیر بهداشت نیز تاکید کرد: ما در 
وزارت بهداشت به عنوان متولی امر سامت در کنار سازمان محیط زیست قرار داریم و اگر قرار باشد آلاینده های تولید شده توسط خودروهای 
دیزلی، سامت مردم و جامعه را تحت تاثیر قرار دهد، در مقابل تولید آن ایستادگی خواهیم کرد.وی ادامه داد: در خصوص کاهش آلاینده های 

شهری که توسط کامیون ها و اتوبوس های دیزلی ناوگان حمل ونقل عمومی تولید می شود نیز شهرداری تهران را تحت فشار قرار دادیم.

عکس خبر 

مردم تهران در آســتانه ماه محرم برای عزاداری حضرت اباعبدالله الحسین )ع( شهر و خیابان را سیاه پوش 
کردند و جهت اقامه عزا آماده می کنند.  

شهاب قیومی / خبرگزاری مهر

 عمل جراحی مغز و اعصاب به روش پیشرفته، بدون بیهوشــی و در حالت بیدار روز سه شنبه با موفقیت در 
بیمارستان رضوی مشهد انجام شد.     

محسن بخشنده   /   خبرگزاری ایرنا 

نخستین عمل جراحی بدون بیهوشی مغز در مشهدآماده سازی شهر برای ماه محرم

یلدا توکلی / گروه ایران
   tavakoli.yalda11@gmail.com

دریا وفایی/  گروه پارلمانی
daryavafaei2009@gmil.com

سنا
س : ای

عک

مشکل کشور ما این است که 
ما نمایندگان آمدیم با اصراردر 
هر محله و شهری دانشگاه راه 

انداختیم. الان در کشور دو 
 هزار و 700 دانشگاه 

داریم!

محیط زیستشهری
رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ خبر داد:

سرنخ های پلیس از سرقت سردیس قیصر امین پور
معاون محیط زیست انسانی سازمان محیط زیست بیان کرد:

نمره منفی محیط زیست به شورای شهرتهران در مقابله با آلودگی هوا
ایســنا: رئیس پلیس آگاهی تهران بزرگ، با تشریح 
آخرین وضعیت رســیدگی به پرونده سرقت سردیس 
مانایاد »قیصر امین پور« از ارائه بســته پیشــنهادی 
پلیس برای جلوگیری از تکرار سرقت های مشابه خبر 
داد. ســردار علیرضا لطفی، در این خصوص گفت: یک 
بحثی را به طورجدی با شــهرداری تهران داریم و آن 
این که باید موضوع را به موقع به ما اطاع دهند و پلیس 
به موقع مطلع شــود که این سردیس چه موقع سرقت 
شده اســت، زیرا در پیگیری و تعقیب پرونده سرقت، 
زمان امر مهمی اســت. وی درمورد این که مگر درباره 
سرقت سردیس امین پور، اطاع رسانی به موقع نبود؟ 
گفت: مسئولان شــهرداری تاریخی را درمورد سرقت 
تندیس قیصــر امین پور به ما گفته انــد، در واقع عصر 
روز یک شنبه وقوع این ســرقت به ما اطاع داده شد، 
اما پیش بینی ما این نیست که سرقت نیز همان موقع 

رخ داده باشــد؛ البته نمی خواهم قطعــی دراین مورد 
اظهارنظر کنم و باید تحقیقات کامل شود. وی اظهارکرد: 
در این مورد به سرنخ هایی رسیدیم و تمام انرژی خود 
را می گذاریم تا عامان این ســرقت را پیــدا کنیم، اما 
درخواست ما از شهرداری نیز این است که دقیق تر در 
این موارد عمل کند. لطفی، درمورد ارتباط سرقت این 
سردیس با سرقت مجسمه ها و سردیس های پایتخت 
در ســال های قبل، گفت: بعد از ماجرای آن سرقت ها 
دیگر مورد زنجبره واری از ســرقت مجسمه و سردیس 
نداشتیم و فکر نمی کنم که این سرقت ها به هم ارتباط 
داشته باشند؛ البته باید تحقیقات کامل شود. وی گفت: 
سازو کارهایی را آماده کردیم که در جلساتی مشترک 
با مسئولان شهرداری آن را ارائه خواهیم کرد. عاوه بر 
آن به ماموران پلیس هم تاکید کردیم که توجه ویژه ای 

به مجسمه ها و سردیس ها در پایتخت داشته باشند.

شهر خبر: در آستانه سومین ســالگرد تولد شورای 
پنجم شهر تهران، مسعود تجریشی در بررسی عملکرد 
مدیران شــهری تهران در کاهــش آلودگی هوا گفت: 
آلودگی هوا یک موضوع چند بعدی اســت. شــاید در 
مســائل حاکمیتی مثل تدوین قوانینــی مانند قانون 
کاهش آلودگی هــوا خوب عمل کرده باشــیم، اما در 
اجرای این قوانین عملکرد بدی داشته ایم. وی در پاسخ 
به این پرسش که به مدیریت شهری تهران چه نمره ای 
در حوزه کاهش آلودگی هوا می دهید؟ اظهارکرد: نه به 
سازمان حفاظت محیط زیســت و نه به شورای شهر و 
شهرداری تهران نمره خوبی در حوزه کاهش آلودگی هوا 
نمی دهم؛ با این تفاوت که تهیه مصوبات و پیش نویس 
قوانین از سوی سازمان حفاظت محیط زیست پیگیری 
شده اســت. اما آیا نهادهای اجرایی مثل شهرداری در 
اجرای قانون هوای پاک و مصوبات دولت برای کاهش 

آلودگی هوا عملکــرد قابل قبولی داشــته اند؟ معاون 
محیط زیست انسانی ســازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: شورای شهر تهران با گذشت دو سال از عمرش 
برنامه ای بــرای کاهش آلودگی هــوای تهران تدوین 
نکرده است. طبیعی اســت که شورای شهر تهران باید 
با توجه به مصوبات کاهــش آلودگی هوا و قانون هوای 
پاک، برنامه ای عملیاتی برای اجــرای مواد این قوانین 
ارائه می داد اما تاکنون هیچ اتفاقی مثبتی در این زمینه 
نیفتاده است. تجریشی افزود: شورای شهر تهران باید 
بر مبنای قوانین بالادســتی، یک برنامه تهیه می کرد 
که در آن برای اتوبوس ها و تاکسی های فرسوده، برای 
خروج موتورســیکلت های قدیمی و البته برای توسعه 
خطوط مترو به طور جداگانه تصمیم گیری می شــد. 
متاسفانه شورای شــهر تهران هرگز چنین برنامه ای 

ارائه نداده است. 

خانه ملت: رئیس کمیته فرهنگی کمیسیون اصل ۹0 
مجلس، ضمن برشمردن مطالبات نمایندگان از وزیر 
پیشنهادی گردشگری و میراث فرهنگی، لغو روادید 
دو طرفه با کشورهای همســو را یکی از اولویت های 
این حوزه برای توسعه گردشگری دانست. محمدرضا 
امیرحسنخانی، با اشاره به معرفی علی اصغر مونسان به 

عنوان وزیر پیشــنهادی میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی، عنوان کرد: نمایندگان به خوبی با 
عملکرد »مونسان« آشنا هستند و می توانند به شکل 
درستی درباره رأی اعتماد به او تصمیم گیری کنند. وی 
درباره مطالبه نمایندگان مجلس از وزیر پیشنهادی 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی، گفت: 

یکی از مهم تریــن مطالباتی که بایــد در برنامه وزیر 
پیشنهادی باشد، تدوین نقشه راهبردی گردشگری 
و میراث فرهنگی است. وی ادامه داد: طی نشستی که 
در کمیسیون اصل ۹0 پیش از معرفی وزیر پیشنهادی 
با وی داشتیم، او اعام کرد: این نقشه آماده شده ولی 
هنوز به مجلس ارائه نشده است؛ لذا نقشه راهبردی این 
حوزه باید در برنامه های میراث فرهنگی جایگاه ویژه ای 
داشته باشد.وی با بیان این که با تبدیل سازمان میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به وزارت خانه، 

این دستگاه بیش ازپیش نظارت پذیر خواهد شد، افزود: 
البته مونسان، فردی همواره پاسخ گو بود و نمایندگان 
از این بابت مشکلی با او نداشتند. این نماینده مردم در 
مجلس، با یادآوری اینکه بیشترین رشد اقتصادی در 
ســال ۹7 متعلق به حوزه »گردشگری« است، گفت: 
توسعه گرشگری به ویژه در حوزه رشد بوم گردی ها، 
یکی از اقدامات مثبتی اســت که در راســتای رشد 
گردشگر در سراسر کشور انجام شده که این حوزه نیر 

باید تقویت شود. 

رئیس کمیته فرهنگی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس:

مطالبات نمایندگان از وزیر پیشنهادی میراث فرهنگی وگردشگری چیست؟


